



香 港 聖 公 會  
HONG KONG SHENG KUNG HUI  
(Anglican/Episcopal Church)

## NOTICE OF THE HOUSE OF BISHOPS

(Ref: HB/2022/01)

### **Suspension of public worship services and group activities in Hong Kong**

In response to the HKSAR Government's advice to suspend religious activities with a view to prevent the fifth wave of Covid infections, the House of Bishops has announced the following arrangements for the churches situate in Hong Kong:

1. All public worship services (including weekday, Saturday, and Sunday services) and group activities are to be suspended from the 7th to the 20th of January 2022 (both dates inclusive).
2. Churches may be open during set hours for private prayers and silent meditation.
3. Churches may make live broadcast of their services (with a maximum of four participants, including the clergy) or message sharing through the internet. Details will be announced on the websites and/or social media pages of the Province and of the churches involved.

The House of Bishops will review the situation in due course and, when necessary, issue or instruct the Provincial Office to issue further instructions. Any questions regarding the above arrangements should be addressed to the Provincial Secretary General.

By order of the House of Bishops

The Revd Canon Peter Douglas Koon  
Secretary

6 January 2022

主教院 House of Bishops

香港灣仔告士打道 109-111 號東惠商業大廈 16 樓

16<sup>th</sup> Floor, Tung Wai Commercial Building, 109-111 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong  
電話 Telephone +852 2526 5355 | 傳真 Facsimile +852 2521 2199 | www.hkskh.org



香 港 聖 公 會  
HONG KONG SHENG KUNG HUI  
(Anglican/Episcopal Church)

## 主 教 院 通 告

(編號：HB/2022/01)

### 暫停香港之公開崇拜及團體活動

為阻截第五波新冠肺炎疫情爆發，香港特別行政區政府建議暫停宗教活動；因此，主教院茲公布以下適用於位處香港的聖堂的安排：

- 一、 各堂由 2022 年 1 月 7 日至 20 日（包括首尾兩天）暫停所有（包括平日、周六和主日）公開崇拜和團體活動；
- 二、 各聖堂可在指定時間開放予有需要者作私人祈禱和默想；
- 三、 各聖堂可在網上直播崇拜（包括聖品在內的崇拜人數以四人為限）或信息分享，詳情於教省或各堂網頁、社交媒體公布。

主教院將適時檢視情況，並按需要發出或指示教省辦事處發出進一步指示。若對上述安排有任何疑問，可向教省秘書長查詢。

承主教院命

書記

管浩鳴法政牧師

2022 年 1 月 6 日

主教院 House of Bishops

香港灣仔告士打道 109-111 號東惠商業大廈 16 樓

16<sup>th</sup> Floor, Tung Wai Commercial Building, 109-111 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong

電話 Telephone +852 2526 5355 | 傳真 Facsimile +852 2521 2199 | [www.hkskh.org](http://www.hkskh.org)